

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD
MINUTES FOR TUESDAY, JANUARY 20, 2015**

**Plummer Park, Fiesta Hall
7 p.m.
7377 Santa Monica Blvd, California, 90046**

1. **CALL TO ORDER** –Chair Vika Safrigina called the meeting to order at 7:15 P.M.
2. Vika Safrigina led the Pledge of Allegiance
3. Roll Call – Board Members present: Larisa Danilova, Andrey Pronin, Vika Safrigina, Raisa Aguf, Diana Volman, Valentina Matiji, Maria Shtabskaya, Lyubov Levitan and Vika Safrigina. Staff Liaison Tatiana Rodzinek.

Alex Tolocenco was absent.

4. Approval of Agenda: Raisa Aguf made a motion to approve agenda, seconded by Maria Shtabskaya.
5. Approval of Minutes of the meeting of December 16, 2014. Lyubov Levitan made a motion to approve, seconded by Diana Volman.

6. ITEMS FROM THE PUBLIC

Guy Vespoint, Administrative Specialist of the Department of Human Resources & Administrative Services, spoke about the upcoming elections, distributed application forms for people who would like to be pole workers.

Anatoly Berlin spoke about his program for the event on Saturday, May 9, 2015.

7. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments

8. NEW BUSINESS

8. A. AGING IN PLACE STRATEGIC PLANNING

Andi Lovano, Project Development Administrator, spoke about the program on Aging in Place, asked the board members to designate one representative and one alternative to serve as the Russian Advisory Board's delegate to the Special meeting to be held in April or May 2015

Maria Shtabskaya agreed to be the representative

Vika Safrigina - alternative

9. UNFINISHED BUSINESS

9. A. INTERNATIONAL WOMEN'S DAY

Board members discussed preparation for the International Women's Day

Maria Shtabskaya will be in charge of flowers

Vika Safrigina –water

Maria Shtabskaya will arrange the design of the flyer

Board members decided to do raffle tickets and collect gifts for the raffle. Suggested donations will be \$2.00.

Lark Gallery will set up art exhibit.

9. B. UPCOMING CULTURAL EVENTS

The board discussed the upcoming cultural events-concert dedicated to the Valentine's Day that will take place in the West Hollywood Library CMR.

9. C. PLANNING RUSSIAN CULTURAL FESTIVAL 2015

Andrey Pronin suggested that staff invites Agassi Topchian and Lev Volovik to the next meeting or ask them to introduce their proposals

Vika Safrigina said that it would be good to have the full program of the events with specific locations

Andrey Pronin said that the board should start planning the event right after the completion of the current one.

9. D. VICTORY IN EUROPE DAY

Board members discussed the 70th Anniversary of the Victory in Europe Day

10. ITEMS FROM STAFF

There were no items from the staff.

11. PUBLIC COMMENTS

There were no comments

12. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments.

13. ADJOURNMENT

The Advisory Board adjourned at 9:35 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, March 17, 2015 at the West Hollywood Library Community Meeting Room at 625 N. San Vicente Boulevard

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 17th DAY OF FEBRUARY 2015.



CHAIRPERSON

ATTEST:



STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 20 ЯНВАРЯ 2015 ГОДА**

**ПЛАММЕР ПАРК, ФИЕСТА ХОЛЛ, 7 ЧАСОВ ВЕЧЕРА
7377 SANTA MONICA BLVD, CA 90046**

- 1. НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** –Председатель совета Вика Сафрыгина объявила заседание открытым в 7:15 вечера
- 2. ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Вика Сафрыгина, Лариса Данилова, Андрей Пронин Диана Вольман, Мария Штабская, Валентина Матиджи, Раиса Агуф, Любовь Левитан. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.

Отсутствовали: Александр Толосенко.

- 3. ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Раиса Агуф предложила одобрить повестку дня, Мария Штабская предложила поддержать предложение.
- 4. ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Любовь Левитан внесла предложение одобрить протокол заседания от 16 декабря 2014 года, Диана Вольман предложила поддержать предложение.

5. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Гай Веспоинт, административный специалист отдела кадров и административного отдела, рассказал о предстоящих выборах, раздал анкеты для желающих работать на избирательных участках.

Анатолий Берлин рассказал о его программе мероприятия посвященного дню победы.

6. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА

Комментариев не было.

7. НОВЫЙ ПРОЕКТ

7. А. ОБЕСПЕЧЕНИЕ ПОЛНОЦЕННОГО ПРОЖИВАНИЯ ПОЖИЛЫХ ЛЮДЕЙ В ДОМАШНИХ УСЛОВИЯХ

Энди Ловано, администратор проекта по обеспечению полноценного проживания пожилых людей в домашних условиях, попросила членов совета назначить представителя для участия в специальном заседании, которое состоится в апреле или мае.

Мария Штабская согласилась быть представителем
Вика Сафрыгина – альтернативной кандидатурой

8. НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ

8. А. МЕЖДУНАРОДНЫЙ ЖЕНСКИЙ ДЕНЬ

Члены совета обсудили проведение праздника.

Мария Штабская будет отвечать за цветы.

Вика Сафрыгина - воду

Раиса Агуф предложила поставить столы и стулья и создать открытое пространство в середине зала.

Мария Штабская договорится о дизайне листовки.

Члены совета проведут лотерею. Предлагаемые пожертвования будут \$ 2.00
Ларк галерея организует выставку искусства.

9.В. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ

Члены совета обсудили предстоящий концерт в общественной комнате библиотеки Западного Голливуда.

9. С. ПЛАНИРОВАНИЕ ФЕСТИВАЛЯ РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ

Андрей Пронин предложил пригласить Агасси Топчяна и Льва Воловика на следующее заседание или рассмотреть их предложения.

Вика Сафрыгина сказала, что было бы хорошо иметь полную программу предстоящих мероприятий и местом расположения.

Андрей Пронин сказал, что следующий фестиваль необходимо планировать сразу после завершения предстоящего.

9. D. ПРАЗДНОВАНИЕ ДНЯ ПОБЕДЫ

Члены совета обсудили празднование 70 годовщины дня победы.

9. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Сообщений сотрудников не было.

10. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.


11. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Комментариев не было.

12. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 9:35 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 17 марта, 2015 в общественной комнате библиотеки Западного Голливуда по адресу 625 N. San Vicente Boulevard.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 17 ФЕВРАЛЯ 2015 ГОДА.



ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:



СОТРУДНИК ГОРОДА